
 

 

Medlem af Folketinget Sophie Løhde (V) har den 3. september 2013 stillet 

følgende spørgsmål nr. S 2321 til ministeren for sundhed og forebyggelse, 

som hermed besvares. 

 

Spørgsmål S 2321: 

”Er ministeren enig med SF’s medlem af Europa-Parlamentet, Margrete Au-

ken, der i Fyens Stiftstidende den 31. august 2013 tilkendegiver, at vi i Dan-

mark ”ikke skal være speciel stolte” af de godt 700 medarbejdere i de tobaks-

fabrikker, som har dansk hovedsæde og produktion, og som fremstiller pibeto-

bak, rulletobak, cigarer og røgfri tobak?” 

 

Svar: 

Jeg vil gerne understrege, at regeringen, i overensstemmelse med det mandat 

som Folketingets Europaudvalg gav regeringen den 12. juni 2013, arbejder 

aktivt for, at de konkrete bestemmelser i direktivet udformes på en måde, der 

sikrer, at virksomhederne, herunder særligt de små og mellemstore virksom-

heder, ikke pålægges unødige byrder.  
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